
Styrelsemöte Bäckvägens andra samfällighetsförening 2023-01-16 

Närvarande Roger Karlsson, Christina Maack, Dennis Källén, Ewa Pyk, Lars Asklöf och Åse Källén 

Warholm.  

 

§1 Mötet öppnas 

§2 Christina Maack valdes till justerare 

§3 Dagordningen godkändes  

§4 Föregående protokoll läses upp 

§5 Ekonomi 

-Bokslut 

Bokslutet är inte helt klart men blir det under kommande vecka. 

-Budget  

Budget för året diskuterades. Sannolikt blir et en höjning av samfällighetsavgiften pga. Ökade 

omkostnader och kommande stora planerade utgifter.  

§6 Senaste nytt  

- Elbilsgruppen  

Morgan Pyk redovisade arbetet från elbilsgruppen. Vi beslutade att ha en extra angående att ansöka 

om nytt anläggningsbeslut för att komma vidare i frågan. Extrastämman bestämdes till 12/2 kl.15 i 

kvartersstugan. 

 

- Villaägarna 

Styrelsen beslutade att ansöka om medlemskap i villaägarnas riksförbund.  

 

§7 Årsmöte 

-  Motioner/propositioner 

 Inga motioner inkomna än. 

 

- Valberedning 

Ordförande påminner valberedningen om att se över arbetet inför föreningsstämman. 

§8 Städdagar 

Styrelsen diskuterade kring eventuellt en ”sopdag” innan ordinarie städdag.  

 

§9 Övriga frågor  

- Inköp av ny basketkorg.  

Roger kollar på detta.  



- Fastighetsnära tjänster 

 

Planering av fastighetsnära tjänster har fortfarande inte kommit igång i kommunen.  

 

- Översvämningsproblematiken  

 

Kommunen har inlett ett arbete med en projektplan för hur de skall gå vidare med ärendet. 

Ansvarig för den är Ann-Charlotte Svensson.  

 

- Ansvar för nyckel till släpkärran 

Magnus Lundberg tar över ansvaret efter Mikael Blomqvist för ansvaret av släpkärran. 

Dennis Källén ändrar informationen om detta på tavlan i sophuset.  

 

 

§10 Nästa möte är 6/2 kl.18 

 

§11 Mötet avslutas.  

 

Justerare Christina Maack   Sekreterare Dennis Källén 

 

  

 


